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Geachte mevrouw Zegstroo, 
 
Hierbij ontvangt u de antwoorden op uw vragen betreffende Basisschool gaat twee jaar na opening 
dicht, te weinig leerlingen. Eerst wordt de vraag herhaald, daarna volgt het antwoord. 
 
1. In hoeverre was het college al op de hoogte van het feit dat De Pionier zou sluiten? * 
Het betreft een voorgenomen besluit van Stichting SchOOL. Gemeente Lelystad heeft hierover een 
memo ontvangen die Stichting SchOOL heeft opgesteld. Het college heeft hierover met stichting 
SchOOL gesprekken gevoerd en is daarin geïnformeerd over het voorgenomen besluit van stichting 
SchOOL. 
 
2. Wat is de precieze reden dat De Pionier moet sluiten? In het artikel wordt genoemd dat er te 

weinig aanmeldingen zijn. Klopt dit, of spelen er ook andere factoren mee? 
Het betreft een voorgenomen besluit. Graag verwijzen we naar de conclusie in de memo van Stichting 
SchOOL voor de motivatie van dit voorgenomen besluit.  
 
Daarbij komt uit de gesprekken en beantwoording van stichting SchOOL het volgende;  
‘Op dit moment en voor de nabije toekomst zijn er te weinig aanmeldingen bij de Pionier en zijn er veel 
aanmeldingen bij de andere openbare scholen in het gebied. Op deze openbaar onderwijs scholen is 
nog ruimte om leerlingen te plaatsen. Alleen bij OBS De Triangel is er sprake van ruimtegebrek. Deze 
zouden komend jaar al twee leegstaande lokalen van De Pionier gaan gebruiken. De hoofdlocatie van 
de Triangel is het gebouw aan de Kennemerland, echter heeft Stichting SchOOl ervoor gekozen om 
De Triangel volledig te huisvesten in de dependance van de Triangel en de Tjotter. De Tjotter groeit 
en zal waarschijnlijk in twee jaar zo doorgroeien dat ze het hele gebouw nodig gaan hebben. Dit  
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maakt dat de Triangel over 3,5 jaar niet terug kan. Ook speelt mee dat in 2028 de kleine 
scholentoeslag voor scholen in stedelijk gebied zal verdwijnen waarmee een kleine school moeilijk in 
stand te houden is.  
 
In de afspraken gemaakt in het IHP heeft Stichting school tegen de afspraken in besloten om toch te 
Pionier al te startten per schooljaar 2024. Voor deze school moet de gemeenten conform de regels 
binnen een bepaalde termijn zorgen voor permanente huisvesting. Gezien de situatie van De 
Triangel/Tjotter, de lage aanmeldingen van de Pionier maakt dat Stichting School nu het 
voorgenomen besluit heeft genomen en de gemeente gaat verzoeken om de beoogde nieuwbouw aan 
de Buizerdweg toe te laten kennen aan de Triangel. Vanuit de prognoses van de gemeente zou het 
nog tot 2032/2034 duren voordat er aanvullende schoollocaties nodig zijn in dit gebied.’. 

 
3. Is er al een nieuw bestemmingsplan voor dit gebouw? Zo ja, sinds wanneer is dit bekend 

bij het college? En zo niet, wanneer gaat het college hierover een besluit nemen? 
Als het voorgenomen besluit, definitief wordt, dan wordt het voorgelegd aan het college en de raad 
omdat het een openbare school betreft. Stichting SchOOl zal mogelijk het verzoek indienen om de 
nieuwbouw toe te laten kennen aan De Triangel.  
 
4. De reacties op het nieuwsartikel over de sluiting van De Pionier liegen er niet om. Meerdere 

ouders klagen dat zij wél degelijk de afgelopen tijd hun kinderen wilden aanmelden, maar 
dat zij werden afgewezen om verschillende redenen. Herkent het college deze klachten? 
Graag een uitgebreide toelichting. 

Bij onderwijshuisvesting zijn deze signalen niet bekend. Vanuit stichting SchOOL wordt aangegeven 
dat er 7 ouders die hebben aangegeven bij de Pionier dat ze zich wilde aanmelden. Deze 
aanmeldingen zijn vanaf half april aangehouden door de schOOL.  
 
5.  Klopt het dat een leerling in een bepaald postcodegebied moet wonen om passend te zijn 

bij een basisschool? Ondanks de lange wachtlijsten waar meerdere basisscholen 
momenteel mee worstelen? Graag een toelichting. 

Nee, ouders hebben het recht van aanmelding. Echter kan het zo zijn dat een school een 
plaatsingsbeleid heeft geformuleerd waarbij bijvoorbeeld broertjes of zusjes voorrang hebben. 
Hierover heeft de gemeente gesprekken met de bestuurders middels de lokaal educatieve agenda. 
Sommige scholen hebben wachtlijsten en bij andere scholen in de stad is voldoende plek. Echter is er 
gezien de opzet van Lelystad voor alle leerlingen een plek op een basisschool. 
 
6. Is het college het met de PVV eens dat het eigenlijk onnodig is dat De Pionier sluit, gezien 

de ambitie die Lelystad heeft om te groeien? Wat wil en kan het college doen om De Pionier 
open te houden, of staat dit besluit al vast? Graag een uitgebreide toelichting. 

Gemeente Lelystad heeft de ambitie om te groeien en wil graag scholen bouwen passend bij deze 
ambitie. In de memo van Stichting SchOOL wordt uitgebreid toegelicht waarom het voorgenomen 
besluit om over te gaan tot sluiting van de Pionier wordt ingezet om daarmee de Triangel ruimte te 
geven om te groeien. Het is aan het schoolbestuur om een definitief besluit te nemen. Stichting 
SchOOL moet conform wet en regelgeving dit besluit voorleggen aan de gemeente, omdat het een 
openbare school betreft.   
 
Wederom verwijzen we naar de memo waarin verwoord staat wat de redenen van stichting SchOOL 
zijn om dit besluit te nemen. Kort samengevat: in het gebied is tot 2030 met de scholen die gehuisvest 
zijn voldoende ruimte om alle kinderen die in dat gebied komen wonen een plek te geven. Het is voor  
 



 
 
 
 
 
Stichting SchOOL op dit moment niet haalbaar om de Pionier overeind te houden met als gevolg dat 
twee andere scholen geforceerd moeten krimpen. Met de drie openbare scholen in de regio is er 
voldoende keus voor ouders om uit verschillende onderwijsconcepten te kiezen. Zeker nu ook Stella 
Nova in het gebied gaat starten.  
 
 
We vertrouwen erop uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 
 
Hoogachtend,  
 
het college van de gemeente Lelystad, 
 
interim gemeentesecretaris, 
 
A.N. van den Bergh 
*Deze brief is digitaal vastgesteld en ondertekend 
 
 


		2025-06-24T09:24:59+0000
	Client IP: 90.145.125.222, Transaction ID: lVxLxjuj0xYE0_zkwiSVVX2Rk5U=
	ValidSign
	E-SIGNED by Nico van den Bergh (an.vanden.bergh@lelystad.nl), ID: Signer1




